



**ခွာ်အဲာ်ယူာ်-ကညီဒီကလုာ်စာဖှိာ်ကရၢ
ကျီရၢာ်ချာ်လွံာ်ထူာ်**

မုာ်နံ- ၂၉/၁/၂၀၂၄

တၢ်အိာ်ဖှိာ်ဖးဒိာ် ဒီကရဲး (၂၄) ဝီတဝီ လံာ်ဘိးဘာ်ရၢလီၤ

ခွာ်အဲာ်ယူာ်-ကညီဒီကလုာ်စာဖှိာ်ကရၢ ကျီရၢာ်ချာ်လွံာ်ထူာ် တၢ်အိာ်ဖှိာ်ဖးဒိာ် ဒီကရဲး (၂၄) ဝီတဝီ အံၤ ဘာ်တၢ်မၤအံၤဖဲ ကျီရၢာ်ချာ်လွံာ်ထူာ် ဝဲၤလီၢ်ခိာ်သ့ာ်န့ၢ်လီၤ. တၢ်အိာ်ဖှိာ်တၢ်ဘျီအံၤ ဘာ်တၢ်မၤအံၤဖဲ လၢယၤန့ၢ်အါရံၤ (၉) သီ ၂၀၂၄ တုၤ လၢယၤန့ၢ်အါရံၤ (၂၀) သီ ၂၀၂၄ နံၤန့ၢ်လီၤ. လၢဒီကရဲးတၢ်ဘျီအံၤန့ၢ် ခိာ်န့ၢ်ခါတဲးဟဲထီၣ်ဝဲ (၈၅) ဂၤ, လီၢ်ခါတဲးခိာ်န့ၢ်, သုးမုာ်ဒိာ်ဝဲၤလီၢ်ခိာ်သ့ာ်ခိာ်န့ၢ် ဒီး ပှၤမၤစၢၤတၢ် (၈) ဂၤ ဒီး ကျီရၢာ်/သုးက့ ခိာ်န့ၢ်လၢ တၢ်ကွဲမုာ်အံၤ ဒ်အမုာ် ကျီရၢာ်ဒုသထူာ်/သုးက့နီၣ်ဂံၢ် (၁), ကျီရၢာ်တီအူ/သုးက့ နီၣ်ဂံၢ် (၂), မုာ်တြီၢ်ကျီရၢာ်/သုးက့နီၣ်ဂံၢ် (၅) ခဲလၢာ် (၉) ဂၤ ဒီး ပှၤဟံးတၢ်မၤနီၣ်မၤယၤ (၂၆) ဂၤ ဟဲထီၣ်ဝဲ တၢ်အိာ်ဖှိာ်ဖးဒိာ် ဒီကရဲးအံၤန့ၢ်လီၤ.

လၢတၢ်အိာ်ဖှိာ်ဖးဒိာ် ဒီကရဲးဘျီဝဲအံၤအပူၤ တၢ်အိာ်ဖှိာ်ခိာ်န့ၢ်ခါတဲးတဖၣ် သမံသမိးကဒါက့ၤ ခွာ်အဲာ် ယူာ်-ကညီဒီကလုာ်စာဖှိာ်ကရၢ ကျီရၢာ်ချာ်လွံာ်ထူာ် တၢ်ကရၢကရီအတၢ်ဖံးတၢ်မၤတဖၣ် ဒ်အမုာ် ဟဲၤပုးဂ့ၢ်ဝီ အတၢ်ဖံးတၢ်မၤ, သုးဂ့ၢ်ဝီအတၢ်ဖံးတၢ်မၤ, ရိာ်ဖှိာ်ဂ့ၢ်ဝီအတၢ်ဖံးတၢ်မၤ, ထံရူၢ်ကီၢ်သဲးဂ့ၢ်ဝီအတၢ်မၤ, ပှၤဂ့ၢ်ဝီအ တၢ်မၤ ဒီး သဲးတၢ်ဒိာ်ခိာ်အါရံၢ် စံာ်ညီၣ်ပီတုာ်တၢ်မၤတဖၣ် လၢဘာ်တၢ်မၤတုာ်အီၤလၢ ဒီကရဲးလွံာ်န့ၢ်အတီၢ်ပူၤဝဲၤ ဒီး ပာ်လီၤတၢ်မၤခါဆူညါ တၢ်ရဲာ်တၢ်က့ၤ လၢအိာ်ဃုာ်ဒီး တၢ်ကပာ်ဖှိာ်မၤသကိးတၢ်ဒီး ထံဖိကီၢ်ဖိကမုာ်လၢ တၢ်မၤသကိး ပှၤကလုာ်အတၢ်ဖံးတၢ်မၤ ဒ် ခွာ်အဲာ်ယူာ်-ကညီဒီကလုာ်စာဖှိာ်ကရၢ ဂံၢ်ခိာ်ထံးကျဲသန့အိာ်ဝဲဒာ် အသိးန့ၢ်လီၤ.

ဒ်န့ၢ်အသိး တၢ်အိာ်ဖှိာ်ခိာ်န့ၢ်ခါတဲးတဖၣ် ဂဲၤလီၢ်စံးကတိၤ ပဲာ်ထံနီၤဖးသကိးဝဲ ထံရူၢ်ကီၢ်သဲးဂ့ၢ်ဝီ, သုးဂ့ၢ်ဝီ, ကမုာ်ဂ့ၢ်ဝီ ဒီး ဒုာ်ဒါတၢ်အိာ်သးသ့ာ်တဖၣ်အဖီခိာ် သုးမိဖိရီဟံးန့ၢ်ဆူာ် တၢ်စိတၢ်ကမိၤဝဲၤအလီၢ်ခဲ စုကဝဲၤတၢ်ဘာ်ဂံာ်ဂုာ် တၢ်ဒုးတၢ်ယၤအိာ်ထီၣ်အဖီခိာ် ပကျီရၢာ်ချာ်လွံာ်ထူာ် ဟီၣ်ကဝီပူၤ ကမုာ်ဃုာ်မ့ၢ်ဟးဖျိး အနီၣ်ဂံၢ်မုာ်ဝဲ (၂၄၈၁၆၀) ဂၤ ဒီး ထံဖိကီၢ်ဖိကမုာ်, ဖိဒံဖိသုာ် ပှၤမၤလိတၢ်ဖိ, ကွီဖိ, တၢ်ဘူာ်တၢ်ဘါခိာ်န့ၢ် ဘာ်ဒိသံအနီၣ်ဂံၢ်မုာ်ဝဲ (၁၂၈) ဂၤ ဒီး ဘာ်ဒိမုာ်ဝဲ (၃၅၂) ဂၤန့ၢ်လီၤ. ကမုာ်အတၢ်ဘာ်ကွၢ်ဆၢာ်မဲာ်ဒီး တၢ်ဃုာ် မ့ၢ်ဟးဖျိး, တၢ်သံတၢ်ပှၢ် ဒီး တၢ်ဘာ်ဒိဘာ်ထံးသ့ာ်တဖၣ် အဖီခိာ် လၢတၢ်အိာ်ဆူာ်အိာ်ချ့, တၢ်ကူာ်ဘာ်ကူာ်သ့, တၢ်အိာ်တၢ်အိာ် ဒီး တၢ်အိာ်တၢ်ဆိး အတၢ်ဘာ်ကွၢ်ဆၢာ်မဲာ်အဖီခိာ် ကမုာ်ကဒဲကဒဲ တီၤစၢၤမၤစၢၤ ကွၢ်မူကွၢ်ကဲ လီာ်သးအိာ်ဝဲ အါန့ၢ်အန့ၢ်အမဲာ်ညါ ပှၤဂ့ၢ်ဝီတၢ်ကရၢကရီလၢ ကျီပူၤကျီချ့တဖၣ် လၢတၢ်ဒိသ့ာ်ဒိသးဒီး တၢ် သ့ာ်အိာ်သးအိာ်အဖီခိာ် တီၤစၢၤမၤစၢၤက့ၤ ကမုာ်ဃုာ်မ့ၢ်ဟးဖျိး ဘာ်ကီဘာ်ခဲအိာ်ဝဲဒာ်န့ၢ်လီၤ. တၢ်အိာ်ဖှိာ်ဖးဒိာ် ဒီကရဲးခိာ်န့ၢ်ခါတဲး ဟံးတုာ်မူဒါလၢ အပူၤကွဲာ်တဖၣ် ဒီး ခိာ်န့ၢ်ခါတဲးလၢ ဒီကရဲးဃုထၢထီၣ်အံၤ အသိတဖၣ်

လၢကဘၣ်ဟံးမူဒါ ဒီး တီခိၣ်ရိၣ်မဲ ခုၣ်အဲၣ်ယုၣ်-ကညီဒီကလုာ်စၢဖျိၣ်ကရၢ အတၢ်ဖံးတၢ်မၤအပူၤ သုၣ်ဆူၣ်သး
ဂဲၤ လၢတၢ်ကသုၣ်ထီၣ်က့ၤ ထံလီၤကီၢ်ပူၤ တၢ်မုၢ်တၢ်ခုၣ် ဒီး တၢ်ကမၤလၢပွဲၤ ပပုၤကလုာ်အတၢ်မုၢ်လၢကွၢ်စိအ
ကီၢ်န့ၣ်လီၤ.

လၢတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်ဖးဒိၣ် ခိကရဲးတဘျီအံၤအပူၤ လၢခါဆူၣ်ညါ (၄) နံၣ် ခုၣ်အဲၣ်ယုၣ်-ကညီဒီကလုာ်စၢဖျိၣ်
ကရၢ ကံၢ်ခိၣ်ထံးသဲးတၢ်ဘျုး ကွဲးတၢ်အသိး လၢတၢ်တီခိၣ်ရိၣ်မဲအကီၢ် တၢ်ဃုထၢထီၣ်စ့ၢ်ကိး ထီဘိကမံးတံာ်,
ပၤဆှၢတၢ်ကမံးတံာ်, ဝဲၤကျိၤဝဲၤဒုခိၣ်န့ၣ်တဖၣ် ဒီး ကမံးတံာ်လၢတၢ်သုၣ်ထီၣ်ဆီလီၤလၢ အဖိးသဲးတဖၣ်န့ၣ်
လီၤ. လၢန့ၣ်အမဲာ်ညါ လၢတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်ဖးဒိၣ် ခိကရဲးအံၤအပူၤ ပဒီးန့ၣ်စ့ၢ်ကိး တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်တၢ်စံာ်ညီၣ်တဲာ်တဖၣ်
လၢအအိၣ်ဃုာ်ဒီး တၢ်ပာ်လီၤတၢ်မၤခါဆူၣ်ညါ တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

ထီဘိကမံးတံာ်
ခုၣ်အဲၣ်ယုၣ်-ကညီဒီကလုာ်စၢဖျိၣ်ကရၢ
ကီၢ်ရၢၣ် ချၢၣ်လွံာ်ထူၣ်

တၢ်ဆဲးကျိး-

(၁) ပဒိၣ်စီၤလၢဖိ (+95976902288)

(၂) ပဒိၣ်စီၤနဲထူၣ်ဘွဲ (+959798581273)